

QK2011693

旅游导刊

Tourism and Hospitality Prospects



双月刊 1
2020

万方数据

ISSN 2096-3238



目次

◆ 专题论文：理论建构探索与展望

1 关系向度理论的提出及其应用	翟学伟
-----------------	-----

◆ 研究论文

12 旅游的时空穿越结构机制研究	陶玉霞 王仪舒
30 高速铁路影响下京津冀城市旅游空间作用变化特征研究	殷 平 张同颖 杨寒胭
45 旅游公共服务质量的提升：游客导向和创新导向的驱动作用	关新华 谢礼珊 李健仪
63 政策工具与产业链视角下我国展览政策文本量化研究	刘林艳 王香力
79 网络点评对民宿顾客住宿意愿的影响 —— 信任的中介作用探讨	王 璐 郑向敏 李勇泉

61 邮局订阅启事	
-----------	--

Contents

Special Topics: The Explorations and Prospects of Theory Building

- 1 The Development and Application of Relational Dimension Theory

ZHAI Xuewei

Research Paper

- 12 A Study on the Space-time Structure Mechanism of Tourism Traversing

TAO Yuxia / WANG Yishu

- 30 Spatial Effects of High-Speed Rails on Interurban Tourism Linkages in Jing-Jin-Ji Region

YIN Ping / ZHANG Tonghao / YANG Hanyan

- 45 Promotion of Tourism-Related Public Service Quality: The Driving Effect of Tourist
Orientation and Innovation Orientation

GUAN Xinhua / XIE Lishan / LI Jianyi

- 63 Textual and Quantitative Research of Exhibition Industry in China from the Perspective
of Policy Tools and Industry Chain

LIU Linyan / WANG Xiangli

- 79 The Influence of Online Reviews on the Accommodation Intention of Homestay

Customers: The Mediating Role of Trust

WANG Lu / ZHENG Xiangmin / LI Yongquan

本刊声明

- 1. 本刊实行同行专家匿名评审制度。
- 2. 本刊所发作品仅为作者观点，不代表编委会或编辑部的立场。
- 3. 本刊对所发作品享有中文专有出版权，请勿一稿多投。
- 4. 本刊对来稿保留修改权，有特殊要求者，请事先声明。
- 5. 本刊不以任何形式收取版面费。
- 6. 本刊对所发论文享有汇编权、翻译权、电子出版权及信息网络传播权、转让权，如有异议，请事先刊登声明。

旅游导刊 Tourism and Hospitality Prospects



公众号
万方数据



微信号

刊 号: ISSN 2096-3238
CN 31-2132/K

编辑单位: 《旅游导刊》编辑部
地 址: 北京市朝阳区定福庄南里1号
明德楼401室
邮 编: 100024
出版日期: 2020年2月
定 价: 20元